
Vegen Langevasskrysset-Buvatn SA 

Innkalling til årsmøte 

Medlemmene innkalles til årsmøte på Engene Fjellstue, Buvasstølan 

torsdag 28.mars 2024 kl. 11:00 

DAGSORDEN: 

1. Åpning

2. Konstituering

3. Årsmelding

4. Regnskap og revisors beretning

5. Budsjett

6. Andels- og årsavgifter

7. Innkomne saker

8. Forslag fra styret

9. Valg

Leder:  Finn-Arve Skjellerud, Nesbyen - mobil 906 06 262   finnarve@engene.no  

Kasserer: Roar Sandbekk, Nesbyen - mobil 971 65 432          roar.sandbekk@gmail.com        

Sekretær: Ingunn Lundberg, Nesbyen - mobil 90 88 88 84    ingunn.lundberg@online.no  

Styremedlem: Bjørn Ullestad, Nesbyen - mobil 97 76 78 67       ullmog@online.no  

Styremedlem: Knut Rumohr Svenkerud, Nesbyen - mobil 992 27 223   knuru.sven@gmail.com 

Varamedlem: Randi Flesland, Oslo - mobil 911 01 420   randi.flesland@outlook.com  

Varamedlem: Erik Øynebråten, Gol – 920 30 023 post@solstadhotell.no  
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Sak 1 – Åpning 

 

 

Sak 2 - Konstituering 

• Valg av møteleder                          

Valg av møtesekretær   

• Valg av to medlemmer til å undertegne møteprotokollen 

• Valg av to medlemmer til å sette opp navneliste over møtende medlemmer og gjennomgang av 

skriftlige fullmakter til å møte 

• Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 

Til orientering: Ingen nye medlemmer    

 

 

 

Sak 3 - Årsmelding 2023 
Møter 

Styret har hatt to styremøter, ett teamsmøte vedr. reguleringsplan og klagebehandling, to møter ang. 

brøyting – ett med avtroppende og ett med påtroppende brøyter og flere «sms-møter» der gruppa har 

drøftet saker og behov som har oppstått etter hvert. Eks. befaringer, status på veg, info som må ut på 

nettside og Facebook, status på fakturaer som mottas m.m. 

Det har vært mange befaringer på vegen dette året.  

 

I mai hadde vi kontakt med O-gruppa i Nesbyen ang. stolpejakten. Organiserte dette sammen med 

Ingebjørg Skulason. Samhandling med BSLL. 

 

Styrets medlemmer måtte jobbe raskt med alternativer til brøyter på svært kort varsel. Vi fikk beskjed i 

møte 29. august om at Lie ikke kunne fortsette med brøyting i Nes Østmark. Allerede 31. august hadde 

karene i styret på plass et nytt navn – Frode Skaret.   

Det ble sendt ut detaljert info på mail til alle den 11.10.23 rundt den ekstraordinære avgiften samt info om 

brøyting i vinter – også i forhold til hva man gjør med sine private veger.  

 

Dugnader på vegen 

Del av Buvasstølvegen – fra Fjellstua og ned til krysset v/badeplassen – ble ødelagt av vårløysingen i 

starten av mai. Masse dugnad fra Arvid Øynebråten som laget det fremkommelig. 

Thomas Hansen sin traktor har i flere sammenhenger kommet til god hjelp ☺ 

 

Det ble arrangert felles dugnad på veien 10.juni sammen med BSLL der det ble rydda skog og det ble 

renska og merka stikkrenner. Veglaget startet kl 9 og BSLL kl 10. Det var en effektiv og trivelig dugnad 

med 10 fremmøtte kl. 9. Brøytestikk ble fjernet av styret. Det var annonsert på forhånd at de som deltok 

kunne få med seg ved hjem. Noen benyttet seg av dette. Styret takker alle som har utført dugnadsarbeid 

på vegen i året som har gått. 

 

8. august var det på `an igjen. Heldigvis var det folk på noen hytter som gjorde en veldig innsats på vegen 

i tillegg til styret. Roar og Finn Arve jobbet iherdig på veien og fikk god hjelp av Geir Sandanbråten.  

 

Høstdugnaden til BSLL var 7. oktober. Da ble drensrøra satt tilbake i stikkrennene. 
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Det var mange fremmøtte og Tomas E. Hansen hjalp oss, med sin klare stemme, å informere om den 

ekstra brøyteavgiften vi ser oss nødt til å kreve. De fremmøtte stemte for at vi fakturerte både ekstraavgift 

2023 + årsavgift 2024 samtidig.  

 

Veglaget har jobbet mye på vegen både i vårløysinga og under ekstremværet «Hans» slik at vegen vår har 

klart seg ganske bra.  

Det var også andre hytteeiere som gjorde en super innsats på vegen i vår og under «Hans». Stor takk til 

disse. Dersom det blir behov for strakstiltak på vegen eks. under vårløysingen er det flott med bistand fra 

dere som er i området. Varsle også gjerne veglaget om dere ser noe som burde vært gjort. 

 

Innleid Arbeid på vegen 

Løken har bytta ei stikkrenne og kjørt på to lass grus i vegen der skiløypa går ned til Alketjern. (dette 

kosta oss kr 21 000,-)  

Brødrene Rodegård høvla Bagnsvegen fra Langevasskrysset til krysset ved kommune-delet (Nes/Aurdal) 

høsten 2023. Vi har ikke hatt penger til å gruse opp vegen i 2023.  

Grus fra Ole Kristian Eriksen (Ok Eriksen Utleie AS) som vi betalte kr 4500 for, ble fylt på der vegen ble 

ødelagt fra ca. Engene Fjellstue og ned til sandkassa.  

Garnås skog og maskin har tina stikkrenner i vår og stikka vegen i høst. (kr 11 600,-) 

Lie brøyta vegen vinteren 22/23 (kr 178 000,-) og Frode Skaret overtok brøyting/strøing høsten 2023. 

 

Økonomi 

Pga store kostnader på brøyting sesongen 22/23 måtte styret be alle om å betale inn ekstraordinær 

brøyteavgift på kr 1000 pr hytte for 2023. I tillegg ble alle fakturert for årsavgift for 2024, slik at det gikk 

ut en faktura til alle hytter på kr 2700. 

 

Avtale om brøyting:  

Frode Skaret har overtatt brøytingen i Nes Østmark fra sesongen 23/24. Det er skrevet kontrakt på fem år, 

med reforhandling etter fire.  

Han skal brøyte fra Langevasskrysset langs Buvatnet til dele mot Bagn, og strekningen opp til 

Buvasstølan fram til Valdreslibekken. Hele strekningen, inkl. møtelommer, skal brøytes ved snøfall over 

ca. 7 cm. Vegstyret kan bestille ekstrabrøyting ved behov.  

Entreprenøren er ansvarlig for de skader brøytingen evt. måtte påføre 3.person.  

Vi har avtalt at Skaret sender regning til Veglaget én gang pr måned og legger ved kvittering på turene 

han har hatt. Dette er veldig ryddig.  

Det er også avtalt at han sørger for strøing ved behov. Veglaget bestiller dette for de deler av vegen der 

behovet oppstår. Dersom det ikke er mulig å få levert grus, skal vegen karves opp med traktorkjettinger.  

 

Styrets innstilling: Årsmeldingen godkjennes. 
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Sak 4 - Regnskap 2023 
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Styrets innstilling: Det framlagte regnskapet godkjennes. 

 

 

 

Sak 5 - Budsjett 2024 

 Utgifter Inntekter 

Årsavgift 118 stk a 1700,-  200 600,- 

Bomavgift      5 400,- 

Brøyting 175 000,-  

Regnskap   16 000,-  

Lisenser     5 000,-  

Bankgebyr     2 500,-  

Skraping av veg   10 000,-   

Grus (beredskapslager)   20 000,-  

Stikking / tining  20 000,-  

Underskudd  42 500,- 

 248 500,- 248 500,- 

Styrets innstilling: Budsjettet godkjennes. Det viser at vi ikke kan holde forsvarlig drift av vegen.  

Styret tar forbehold om at årsavgifta må økes til neste år. 
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Sak 6 - Andels- og årsavgifter 

Gjeldende årsavgifter for 2024: 

Årsavgift er kr 1.700,-  

Framkjøring av skogsvirke Kr   5,- pr. m3   

Andelsavgift ny hytte jfr. vedtekt   Kr 4 858,- 

Styrets innstilling:  

Årsavgifta økes til kr 3000,- pr. 1.1.2025 pga økte kostnader til drift og vedlikehold. 

Kjøp av ny andel følger vedtekt og indeksreguleres pr. januar 2024. 

                              

 

 

Sak 7 - Innkomne saker 

 
Behandling av tidligere forslag (årsmøtet for 2022):  

Forslag fra Bjørn Mjeldheim Andersen: (forsalg sendt på mail 31.12.22) 

 

Forslag:  

Foreslår at styrets innsats-arbeid som utføres for veglaget utover styrets funksjoner – og dugnadsdagen 

godgjøres med timebetaling, satsen settes av årsmøtet i 2023.  

 

Styrets forslag til vedtak (Årsmøte for 2022):  

Styret ønsker ikke å komme med forslag til egeninnsats. Dette bør drøftes på årsmøtet.  

 

Årsmøtet (2022) sier: Skal vi forlate dugnadsprinsippet? Styret må komme tilbake med et konkret forslag 

til neste årsmøte. 

 

Styret foreslår (årsmøtet for 2023): Pr. i dag tillater ikke økonomien i veglaget noen form for honorar 

for dugnadsarbeid til styret.  Dette kan evt. tas opp til vurdering på et senere tidspunkt.  

 

 

Sak 8 - Forslag fra styret 
 

Vedtektsendring:  

Endring av pkt 11. 9.f i vedtektene der vi foreslår å fjerne valg av revisorer fra 2025.  

 

Begrunnelse:  

Vi benytter et autorisert regnskapskontor der revisor ikke kreves.  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 7 

Sak 9 - Valg 

Styret og de som er på valg 2024: 

Leder:              Finn Arve Skjellerud  2023-2025  

 Sekretær:  Ingunn Lundberg   2022-2024 (på valg for 2 år) 

 Kasserer:         Roar Sandbekk            2023-2025        

            Styremedlem: Knut Rumohr Svenkerud 2022-2024 (på valg for 2 år) 

 Styremedlem: Bjørn Ullestad   2022-2024 (på valg for 2 år) 

 Varamedlem hytteeier: Erik Øynebråten  2023-2025            

 Varamedlem grunneier: Randi Flesland 2022-2024 (på valg for 2 år) 

Revisor: Lars Brattested   2022-2024        (på valg for 2 år) 

                          Bård Haraldset              2023-2025  

 

           Medlem av valgkomiteen: ingen på valg i år. 
 

Valgkomite til årsmøtet i april 2023: 

Leder:  Anders Halland, Rudvegen, 3540 Nesbyen                        (2023-2027) 

Ingebjørg Skulason, Hakastadvegen 16, 3540 Nesbyen     (2022-2025) 

Torodd Brenna, Heslabakken 3, 3550 Gol                          (2023-2026)  

              

Valgkomiteens forslag blir lagt fram på årsmøtet. 

 

 

 

 

 

Vel møtt ☺ 
Med hilsen vegstyret 
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Velkommen til dugnad 
 

En lørdag i starten av juni 2024 kl. 0900 

Oppmøte ved Servicebygget 

 
 

Det må ryddes noe skog og kratt etter veien, fjernes brøytestikk og renske stikkrenner. 

 

Flott hvis dere benytter anledningen til å ta med dere det som måtte bli av ved etter ryddingen. 

Så lenge det ligger noe å ta langs veien – også etter dugnaden – er det bare å forsyne seg.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Vi har dugnad samme dag som BSLL og dato blir publisert på nettsiden og Facebook. 

Veglaget starter sin dugnad litt før BSLL slik at det er mulig å hjelpe til begge steder om det ikke er så 

mye å gjøre på veiene.  

 

 Vi satser på ei trivelig, felles mat-/kaffepause på Servicebygget kl. 1400.  

Ta med egen niste, så serverer vi kake og kaffe       

 

 

Vegstyret og BSLL 

 

 


